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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid over een voorstel voor cheques voor witte werksters 
(ingezonden 17 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat bonden en werkgevers een Belgisch 
systeem bepleiten om een einde te maken aan het zwarte circuit voor 
schoonmakers?1 

Vraag 2
In welk stadium bevindt de werkzaamheden van de commissie-Kalsbeek zich? 
Op welke termijn verwacht u het advies, en de kabinetsreactie daarop, naar 
de Kamer te kunnen sturen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het voorstel van dienstencheques een goede maatre-
gel is om de positie te verbeteren van de naar schatting 435.000 werksters die 
dit werk nu vaak zwart doen, zonder dat zij aanspraak kunnen maken op 
sociale voorzieningen? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de brief van wethouder Van der Burg van Amsterdam, 
waarin hij u verzoekt spoedig over te gaan tot het invoeren van een fiscale 
regeling voor dienstencheques? 

Vraag 5
Zijn bij u meer signalen bekend van gemeentelijke bestuurders die over 
zouden willen gaan tot invoeren van de zogenaamde dienstencheques, al dan 
niet via een fiscale regeling? 

Vraag 6
Bent u bereid om op korte termijn over te gaat tot implementatie van het 
voorstel voor dienstencheques? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom 
niet?
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